
Styrelseprotokoll 15 juni kl 17:30 

  Närvarande: Lotta Persson, Gerd Holmgren, Eva Rindblad, Patrik von Corswant,  

           Gunnar Holten, Vera Kebbe, Andréa Ekström och Agnes Lundgren. 

Runda: namn, pronomen och dagsform 

1. Mötet öppnas 

2. Val av mötesfunktioner 
- Justerare Patrik vald 
- Stämningsunderlättare Gunnar vald 
- Tidsunderlättare Eva vald 
- Maktingripare Andréa vald 

3. Anmälan av övriga frågor 

En reflektion kring nämnder och val 2022. 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

5. Godkännande av dagordning 

Godkänns. 

6. Rapporter 

- Kassör 

I maj hade vi gjort av med 40% av budgeten, så vill ligger ganska bra till. Främst fasta 

avgifter.  

- UF! inte närvarande 

- Gruppledare 

Vi har haft möte med Fullmäktigegruppen möte och politikermöte, vi har rapporterat 

av nämnderna och planerat in datum för politikermöten i höst. Det är bara att jobba på 

här. Jobbar just nu inför fullmäktige, vi har ingen egen budget men vi får fem minuter 

på det ärendet ”Strategisk plan och budget 2022-2024”. Handlar om vad som ska prio-

riteras. Vi komme prata om: Barnen och skolan, våld i nära relationer, kollektivtrafik, 

klimat och miljö, löner inom regionen. Rubriken är investeringsbudget med mjuka 

värden. F! stödjer V budgetförslaget.  



Vi skulle också kunna gå in med ett yrkande om att alla besparingsförslag som görs 

ska också ha en konsekvensanalys. Det håller styrelsen med om.  

Många intressanta ärenden som tas upp på fullmäktige, 42 punkter.  

Det pratas  om tiderna för Fullmäktige, att det ska hållas på arbetstid och börja tidigare 

och kanske vara på plats och inte längre digitalt. 

- Polsek 

Nu är det mest budget arbete. Nationbuilder funkar och ett prov medlemsmail är ut-

skickat där det kom svar från en medlem som vi inte haft kontakt med innan. Vilket 

visar att systemet inte funkat tidigare.  

Vi har fått mail om valet 2022, det är dags att boka annonsplatser i tidningarnas val-

upplagor. Det är väldigt viktigt att synas i valupplagan om vi ska ställa upp i valet, vi 

har utrymme i budget till att säga ja till att vara med i valupplagan. Styrelsen godkän-

ner det och så tar vi annonser senare. 

Enligt fyra års planen skulle valberedningen börja med listan till fullmäktige i april, så 

vi behöver tillsätta en riktigt valberedning.   

7. Datum höstens första styrelsemöte 

Förslag att vi träffas i filialen under styrelsemötena i höst med för de som inte vill eller 

kan så går det att vara med på länk. Styrelsen godkänner och väljer måndag 6 sep-

tember 17:30. 

8. Bestämma datum Medlemsmöte (val av ny ersättare i MBN).  

Tisdag den 14 september, då pratar vi också valrörelse 2022.  

Agnes skriver ihop ett förslag på event lägger upp det sen.  

9. Rollerna 

Vi har fått in det från Lotta och Gunnar, har någon synpunkter på det? 

Vi bör ha en värvningsansvariga även fast såklart alla ska värva medlemmar så är det 

bra med någon som har ansvar för det.  

Dokumentet är korrekturläst och Agnes skickar ut det för en extra koll och sen delar vi 

med oss av detta i Rosa kommungruppen.  

 



Efter en sista koll anser styrelsen att rollerna är fastställda. 

Rollerna bifogas som bilaga. 

10. Arbetsordning 

Nu har vi gjort det stora hästjobbet med Rollerna och till hösten bör vi skapa en ar-

betsordning. Vi har också fått en dokument från Stockholm som vi kan inspireras av. 

Allt som vi har pratat om ang arbetsordning är sparat för att användas i höstens arbete. 

styrelsen instämmer. 

11. Almedalsveckan 

4 - 8 juli det är digitalt och riksdagspartierna delar på dagarna. 

Louis Lineo har hört av sig och frågat hur vi tänkt kring Almedalen i år. Riks anordnar 

F! Almedalsveckan och de har anmält en punkt om ”F!’s satsning på kommuner och 

regioner”. De har möte ikväll och kommer skicka mer info efter det. Det kostar 2000 

kr att anmäla en punkt. Nationella tar hela eller större delen av kostnaden. De undrar 

vad vi skulle vilja prata om om vi fick chansen?  

Andréa har ett förslag: Think globally -act locally: vilka ekonomiska och samhälleliga 

vinster finns med ekologisk hållbarhet och vad kan vi göra lokalt? 

Vattenfrågor, stenfrågor jordbruk och lokal ekonomi vi har intressanta och viktiga frå-

gor här på Gotland.  

Vi går vidare i den här frågan näring och natur, naturensrättigheter. Det är en sak att 

arbeta fram det och en annan om vem som är där på dagen. Lotta, Andréa, Patrik, Gerd 

och Andréa pratar vidare.  

12. Ombudsperson/PolSek semester 

Autosvar på mailen, sociala medier obesvarade och skickar ut att vi har lite sommarle-

digt. Vera kollar mailen.  

Agnes hör av sig till Gerd ang exakta datum. 

13. Övriga frågor 

Reflektioner: 

Hur närvarande ska vi vara, och hur känner ni med nämnder och valet 2022? 

Tankar från styrelseledamöter som sitter i nämnder: 

- Min energi räcker inte för att både sitta i nämn, valrörelse och aktivism. Jag kommer 



inte sätta mig i nämnd igen, jag känner mig dåligt påläst och får dåligt samvete.  

- Det som är viktigt för en valberedning är ju just det, hur vi orkar och tänker framåt.  

- Förra valet så var det bara fullmäktige som var fokus och sen var det framförhandlat 

att sitta i nämnder efter valet. Det är kul att sitta i en nämnd men det tar ju den energin 

jag har och jag vet inte om jag är inte typen att stå och prata med folk på öster i en val-

rörelse.  

- Det primära är ju om vi ska ställa upp i valet, men att få ihop en lista till fullmäktige 

är ju det primära och valrörelsen och nämnderna blir ju sen en möjlighet om vi vill.  

F! nationellt trycker ju mer på kommuner och inte på en nationell lista, att bygga nedi-

från och det ger ju ett plus till att satsa en gång till. Det är mycket jobb såklart och en 

vet ju inte hur mycket en mäktar med men det skulle ju kännas konstigt att inte ställa 

upp i valet.  

- Ang nämnderna frågan så togs den upp för att undersöka om vi ska skala ned vissa 

nämnder om det finns några som inte vill sitta kvar i sin nämnd för att tex jobba med 

valrörelsen istället. Därför behöver den frågan tas upp innan valet. 

- Det är intressant med F! nationella och deras funderingar, på vilket sätt kan dom vara 

behjälpliga, hur tänker dom egentligen mer praktiskt. 

- Jag har aldrig varit med i en valrörelse, så jag vet inte vad jag pratar om men när jag 

känner in rummet så tänker jag. Alla är trött och vet inte hur mycket en orkar. Men vi 

behöver hitta nya medlemmar, alla annonser och utskick är viktiga. Det finns säkert 

folk som skulle vilja hjälpa till men dom vet inte om att vi behöver hjälp. Om vi gör 

en lista på ”Det här behövs/ska göras i en valrörelse. Så att inte den som inte orkar el-

ler kan sitter och gör saker som måste göras. Bra om vi är transparenta i hur mycket 

hjälp vi behöver för att folk ska kunna hitta oss och hjälpa till. Det är svårt att hitta till 

F! Gotland och vi behöver göra det lättare att hitta hit, skicka medlemsmail och berätta 

att vi behöver hjälp. 

- Vi har 37 medlemmar som betalat medlemsavgiften är de som vi kan maila till ge-

nom nationbuilder, inför förra valet var det över 200. Så det är inte lika många med-

lemmar som vi når. Men vi har interna facebook gruppen där vi har fler medlemmar.  

- Skulle vi kunna på det här på interna forumet och officiella facebook att bli betalade 

medlem.  



- Polske har gjort ett event ”Förnya ditt medlemskap” för att se om det ger någonting.  

Ja vi behöver vara tydligare med att vi behöver hjälp.  

- Då är min nästa fråga, tänker ni att det är okej att vi tex skickar ut ett upprop det 

första vi gör efter sommaren eller är det här något ni skulle önska att vi gick ut med 

nu. 

- Det här kan vi göra officiellt för att locka nya medlemmar också. 

- Bäst att göra det efter sommaren då alla är pigga efter semestern. 

- Det här tar vi upp efter sommaren! 

- Det kan vara svårt att få folk genom att säga ”Vi behöver hjälp” När jag började ak-

tivera mig i F! så blev jag väldigt förbluffad över hur snabbt jag hamnade tex i styrel-

sen, det är ett väldigt litet och lokalt och det kan vara skrämmande. Viktigt att bjuda in 

förutsättningslöst också.  

14. Mötet avslutas 

________________________________  ________________________________ 

Lotta Persson, ordförande  Patrik von Corswant, justerare 

 


